
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 25. september 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 958
Ministeren skriver i svaret af 3. september 2012 på alm. del - spm. 757, at
hvis man forhandler DBO'er med lande uden (selskabs)skattesystemer, så vil
en DBO stort set kun handle om, at Danmark ensidigt kommer til at frafalde
sine skatter. Anerkender ministeren dermed ikke, at en DBO tjener mange
hensyn, og at det bl.a. af Dansk Industri er blevet fremhævet, at en DBO er et
vigtigt redskab for virksomheder, i det den udover at tilsikre, at der ikke sker
dobbeltbeskatning, også medfører følgende fordele for danske virksomheder,
som får:
– Ligestilling i forhold til udenlandske konkurrenter
– Sikkerhed overfor landets skattemyndigheder
– Mulighed for lempelse i forhold til andre skatter end selskabsskatter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Gitte Lillelund Bech (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Gitte.Bech@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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